

印刷专版N次贴/告示贴/报事贴/便利贴/商务贴

产品名称	印刷专版N次贴/告示贴/报事贴/便利贴/商务贴
公司名称	上海华杉印刷纸品贴膜厂
价格	4.00/本
规格参数	内叶:四色印刷 品牌:华杉和悦 型号:p2
公司地址	中国 上海市青浦区 华新镇华南路98号
联系电话	86 21 52829000 13341831989

产品详情

内叶	四色印刷	品牌	华杉 和悦
型号	p2	封面	四色印刷
规格	100*150mm	封面材质	300g双铜
内页页数	100页（每边50页）	造型	组合装
内页材质	80g白色双胶		

此款产品:

1. 实用性比较强。
2. 美观大方.

产品介绍：产品打开的尺寸为210*150mm,合起来的尺寸为100*150mm

n次贴、记事贴用途: 1.广泛用于留言,备忘,分类,议事,指示,标记,索引等用途,可用来记事,记电话,粘贴在醒目的地方用以提示.是现在商务办公学习及生活的必需用品.是人们相互沟通的理想用品,免除使用图钉、别针、大头针、订书器、胶水及胶条的不便,是现代商务、办公、学习及生活的必备用品。2.封套和内页均可印上色彩艳丽的形象图案、产品造型、公司电话、公司地址、广告文字等3.方便了留言、记录,也可以作为一种别致的桌面摆设用品,更是展示企业形象与业务的广告载体,外表精美实用,是企事业单位送礼佳品。4.广告性(赠品,促销品)虽然市面上零售,但不具有广告作用,而我司生产的记事贴,可根据客户的要求在每张记事贴上印上贵司的logo等,起到宣传企业形象之效,可用于企业赠品,内部使用皆可。

产品种类齐全,质量可靠,价格优惠,欢迎来电!

谢谢！

上海华杉印刷纸品贴膜厂

桂学炎 先生

地址：中国上海 上海市青浦区 华新镇华南路98号 邮编：200062 传真：86 21 69791624 移动电话：13341831989 电话：86 21 52829000 公司主页：<http://www.huashansh.com><http://shhuashan.cn.alibaba.com>

accounts pastes product introduction:

the use of advanced technology and special technology, this product has a special behind each coated adhesive, make not only can be on any surface paste, and can be easily take no glue, don't hurt more repeatable surface, the product is stickup is widely used in the message, memo, classification, discussion, instructions, mark, index, is a modern business office, study and life good helper.

uses:

- 1、 widely used in messages, memo, classification, discussion, instructions, mark, indexing purposes, remember, remember to telephone, paste in striking place to hint, is a modern business office, study and life of people, is necessary to communicate the ideal supplies. but avoid using pins, pins, pins, order books, glue and securing the inconvenience, is a modern business office, study and life of the good helper.
- 2、 covers and pages can be printed on the image design, colour is gorgeous, company product modeling, address, phone text ads.
- 3、 convenient messages, record. also can serve as a kind of unique desktop decoration, is established with the business enterprise image shows the advertisement carrier, appearance is beautiful and practical, the business unit gifts.
- 4、 advertising, although the retail market, but not with advertising effects, our accounts pastes, according to the customer's requirement in each accounts with your company logo printing etc, publicity of enterprise image, and can be used for enterprise, gifts, internal use.